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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

Indiai tanulmányút? címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr .
Hiller István Oktatási és Kulturális Miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Lapértesülések szerint a magyarországi romaintegrációhoz gyűjtött adatokat Borovszky
Tímea, az oktatási tárca főigazgatója tavaly nyáron Indiában. A tanulmányút hasznossága sok
esetben megkérdőjelezhető , hiszen kevés ilyen „tapasztalatot” sikerült átültetni a gyakorlatba,
ami ténylegesen hasznára vált volna a magyarországi roma integrációnak .

Fentiekre tekintettel kérem szíves válaszát arra vonatkozólag, hogy :

1, Kik utaztak Indiába Borowszky Tímea kíséretében, és mennyibe került ez a z
adófizetőknek?

2, Ki finanszírozta Borovszky Tímea munkatársainak külföldi útja során felmerül ő
költségeket?

3, Igaz-e az információ, miszerint nemcsak India, de Párizs illetve Mexikóváros is szerepelt a
tanulmányutak lajstromán ?

4, Kik vettek részt ezeken az tanulmányutakon, illetve milyen költségek merültek fel velü k
kapcsolatban?

5, Milyen kézzelfogható eredményt tud felmutatni a tanulmányutak során szerzet t
tapasztalatok átültetésével kapcsolatosan, a magyarországi romaintegráció területén az
Oktatási és Kulturális Minisztérium ?

6, Milyen programok indultak el a tapasztalatok alapján?

7, Milyen konkrét eredményekr ő l tud beszámolni az Oktatási és Kulturális Minisztérium a
külföldön megszerzett, Magyarországon azóta gyakorlatban is kipróbált tapasztalatok
átültetésével kapcsolatosan?



8, Hogyan fordulhatott el ő az, hogy az indiai tanulmányút fontosságát Hiller István Oktatás i
és kulturális miniszter, egy már korábban Magyarországon, az Új tudás programban
rögzített elképzelésekkel indokolta ?
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